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Protokól z zebrania mieszkańców Osiedla ,'Poludnie'
odbytego dnia 22.09.2015 r.

w Szkole I'odstawowej nr 3 w Czechowicach - Dziedzicaclt.

Przewodnicząca Zarządu osiedla .,Południe'' Pani Marzena Paw1ik pr'zyrł'itała zebr'anyclr
mieszkańoów olaz sości rł' osobach:
- Maciej Kołoczek
- Paweł Mrorł,iec
- Damian Że1azny
- Stanisłal' Pięta
- Leszek Czopek
- \larek Biernot

Parveł Pawlik
- Radosław Hudziec

zas1ępca bur'mistża mjasta_
' zastępca bLrmistrza miasla,

przewodniczący B:\{.
członek zarządu porviatu.
przedstawiciel SM.
prŻeds1awiciei K?.
l'adny ŁM,
radny RM

Przcwodnicząca zarządu osjed]a stwieIdziła następnie prawomocność Żebla ia -
obecnyclr 3,{ mieszkańców ug załączonel[$l'

Następnie na sekretarza zobrania przewodnicząca Zarrządu osied1a .'Południe''
zaproponorlała Danutę Łuszczak, której kandyclatrrra zosta]a przyjęta 33 głosalni za, prz1'

1 głosie wstrzvmu.jącym się Nje zgłoŚzono innych kąndydatur

Przed prz!'stąpjenieln do przedstawienia porządku zebrarria przervodnicząca
poin{brmorvała zebranych' źe splawozdanie z działalności zafządlr za lata 20l1 20l5było
przedslarłione na zebraniu sprawozdawczo-wyborczym w dniu 4 września br ijęSt u niej do
wgladu Przypomniała tez skład nowego zarządu' nadmieniając. że no\\'y Ża.ząd działa od
d*'óclr tygoclni i nie poznał jeszcze wszystkich problemórł' osiec1la. Zachęciła rnicszkańców
do stałego kontaktu z zarzqdem

Następnic przewodnicząca Zarządu osiedla '.Pofudnie'' zaproponowała zebranyn
poządek zeblania ogólnego nrieszkańców' kóry stano\łi ŻałącŻnik do niniejszego p'lpIqkołu'

Przedstawio y porządek został.jednomyślrrie przyjęty przez zebranvch lrrieszkańców

Ad- 1. 2
Przewodnicząca Żarządu osiedla .,Południe" przedstawiła zakres propo1]owanYch

do realizacji w rokLl 20]6 zadań z budŹetu osiedla ,'Południe'' (załacznik do Drotokofu)
i budŹetu gnliny (zą1ąqz]]jL!1qp!atokatu), któIejuŻ w postaci wnioskó\ł \Ą'pł}'nęly do zarządu
osiedla ptzed zebraniem mieszkańców ]ub Żostąły zaploponowale przez zarząd osiedla
podczas Zeblania lv dniu t6 września 2016 I'

Plzewodnicząca kżdy wniosek krótko uzasadniła'
Poinformowała tez zebranych, ze do zar'ządu osiedla wpĄ'nęł5' inne wnioski' których

nie urł,zględniono w propozycjach. podając uzasadnienie:
I) Zrviązek EmeĄtó\Ą'' Rencistórv i Inrvalidów w czecholvicach-I)Żiedzicach -

pfośba o wsparcie finanso\ło brak umocowania prallnego do
dof'inansowywania ich działalności

2) Stowarzyszenie Emery.tów i Rencistów ,'AKTYWNI'' prośba o \\spalcie
linansowe brak umocowania prawnego do dolinansowJn'vania ich działalności
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3) Chór ,.\'toniuszlo" prośba o wspar'cie finansowe nie nta obecnie odpowiedniej
i1ości środkórł'' gdy zostaną wygospodaro\Ąiane u'nioseli zostanie ponownie
Iozpatżolly.

,ł) wniosek nrieszkańców o zainstalowanie progów zwalnia.jących na ul' Cichej
temat Zostanie podjęty. gdy ca1a ulica zostanie wylemonto!\ana ; \' tej spra\ie
Zostaną przeplowadzone konsu]tacje z wszystkimi mieszkańcami ulicy

Ad.3
Następnie plzewodnicząca zachęctła zebranych do lormułowania na piśmie dalszych

rvniosków.
Wszystkie wnioski zeb|ano razent. ponumerowano inastQpnie odczltano zebranym

(li51ąyrrjqsĘó14ry-2ałączeniLr) Następnie wnioskodav'cy podawali ich rrzasadnienie' zebrani
d)skutowali nad nilni.

W dyskusji zabral tez glos Pan Kazimierz Polok' prosząc przewodniczącą
o odcz}tanie Zebranym wniosku stowarzyszenja '.Ąktlwni''' Następnię ponownie poprosjł
o poz}.iylvne rozpatrzenie u,njosku Srłoją prze'nową ujął zebranych i pżelvodnicząca
zarządziła przegłosowanie wspalcia seniolów \ł kwocie 1000 zł 3] głoŚy Za' prz'Y

I wstrzymuiacvnr się

Ad. 4
W trakcie dyskusji usta]ono ostateczną listę wniosków i przyjęto je wszystkie faŻenl

rv głosolł'aniu jał'nynr'
Propozycje wYkolzystanja środkólv budżetu osiedLa na rok 2016 przy.jęto.}li głosami

za, przy 1 głosie rłstrzynrującyl się.
Propozycje wykoEystar1ia środków budzetu gnily na lok 20tó przyjęto

jednornyśinie'

Ad. 5
Przelvodnicząca M Paw1ik zaproponowala podjęcie uchwał

Podjęto uchrłałę nr l/20l5 w sprawic propozycji lvyko.zystania środków

1inansowych budżetu osied]a na rok 2016' obejmującą wnioski zgłoszone plzez zafząd

osiedja i nieszkańców, która stalowi Zą|ąqzi!ł!!a!!i!i9: jszęgo laLqlu-

Uchwalę przyjęto \ł' glosowaniu jawn1'm jednomyślnie

Następnie podjęto uchwałę nr 2/2015 w sprawie propozycji wykorzystania środków

finansowych budŹetu gminy na 2016 lok, obejmującą wnioski Zgłoszone p.zez zarząd osiedla

imicszkańców' kóra stanowi załącznik do ninięjszcqo protokolu.

Uch$'ałę prŻ}jęto w glosowaniu jarł nym jednomYślnie'

Przewodnicząca Zarządu osiedia .'Pofudnie'' zaproponowała też podjęcie uch.lł'ał}

3/2015 w spra\\'ie upowaŹnienia Zarządr: osiedla.'Pofudnie'' do dokon1'r.v'ania przestLnięc

W uchwa1onym budzecie osiedla bez zwoływania ogólnego Zebrania mieszkaticów. l<tóra

stanor.vi załącznik do ninieilzęgQlBlqokQh'

Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym jednomyślnic.
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Ad. 6

W dvskusji głos zabrali:

1) Pan Leszek Bobrowski Zap\.tał o w}.jaśnienie rr spra\łie oclbioru śmiccielcktIolticzn-vch (t}lko kolrrpletnś tlrządzeni:) i .".l 'i.li''"i-it" ,ama ilość jest
ró./nie \Ą]żn|l.' r'./e/ ls,/oŃ rr,,) uI P|ul' 'odp' BLLrllistrz M' Ko]L,czek (lrrieci nruszą być ważone. a sprzęt elekt.oniczn) np'telcłizo1a llloŹna teŹ o.ldauBć bezpośrednio w sklepach.

2) Pan Lcqzek Bobrou'ski pŻypomnial, Źe na popżed1ioh spotkaniach nlieszkańców
apelowal do SM o zajęcie się spr'arvą złej praktyki saclzenia clrzerv i k]rzcwó\Ą,
zabier_ającvch poboczc drogi. Zaapelowai tez.'ańy podczas odśrriezoniu 

'''i" '"po-inut
^ . 

o odgalęzieniach dróg. co poparl tez Pan Lucjan ćru,ny.
oclp. Bunnistż P. Mrowiec - rł'najbliższym czasic bęclą przetargi na Zimowe utrzymanied-ng i bcdzic .., p"zrpom, i-,r<.

3) Pani Kr1styna waleczek zapytała o los} Zespo]u SzkóI ..Si]csia,''
9Jl' 's. 

Pi(l" 5lŃiśrJ,/il',,c J*lrio " r.l \Dlauiś n'e ru.',;'' o"o,.'o. ']le nUui'n\ oKtĄld!jIl\,,knl)'' /rocrłn'l lcz. zc rł tci tpr'lrłle l.ic bcd.,ie pocl opllrch occr,,ji'

Ad,7

. Pr'zewodnicząca Ro podziękorł'ała gościonr i rrrieszkańconl za przvbyciei zakońoz1'ła zcbranie.

-Ąotokolowala( >'d /t 21/z*
\Djn{ts [.tLszczal(
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Z^kł}' rrnlf:DLA rorZądek Zebran ia ogólnego
mieszkańcóły Osiedla,,Południe''

w dniu 22.09.2015 r.

1. Przyrvjn1ię 11igszkańcórł' i goscl.

2. Stwierdzenie prawotnocności zebrania.

3. Wybór plotokolanta zęblania'

4' Propozycje prac do llykonania na terenie osiedla w roku 2016 z budżętu

osiedla.

5' Pr'opozyc.je prac do w-wkonania na teręnie osiedla rł.roku 201ó z budŻetu

miesta

6. Wnioski mieszkańców dotvczące prac do rvykonania na teręnię osiędla

7. Głosowanie propozycji prac do wykonania na terenie osied]a w roku 20l ó

z budŻęLu osiedla i budŻetu glnin;.

8' Głosow'anie uchwał ogólnego zebrania mieszkańców.

9' Spraw1'bieżące, dyskusja, zapytania do gości.

l0' Zakończenie zebrania-


